
Motion årsstämma  

  

Jag önskar fler kameror i området så vi kan känna oss tryggare och se vem som förstör och 

slänger sopor överallt.  

 

Jeanette Stenvall  

 

 

 

Styrelsen yrkar på avslag av motionen med motiveringen: 

 

Föreningen har kameror i området kring parkeringen och sopstationerna, där vi haft stora problem. 

Kameror får inte inkräkta på folks hem, det måste även finnas tyngre behov till övervakning än 

integritetsskyddet vilket vi idag inte har inne på gårdarna. 

 

Styrelsen ser därför inget gott skäl till fler kameror i området just nu. 

 

 

 


